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Zarządy klubów szczegółowo przedstawiły warunki współpracy (Dariusz Dzik)

Szczegóły nawiązania współpracy przedstawiły skierniewickie kluby piłkarskie: Widoku oraz
Unii. Na spotkaniu licznie pojawili się rodzice, którzy zadawali wiele pytań.

W zebraniu udział wziął także Krzysztof Jażdżyk, prezydent miasta Skierniewice oraz Adam
Kaźmierczak, prezes Łódzkiego Związku Piłki Nożnej.

Cieszę się, że kluby doszły do porozumienia i chcą nawiązać współpracę. Widok szkolił
młodzież od lat i robił to bardzo dobrze. Natomiast Unia doskonale radzi sobie na
płaszczyźnie piłki seniorskiej.

Krzysztof Jażdżyk, prezydent Skierniewice

– Przyznam szczerze, że spodziewałem się innej formy spotkania. Myślałem, że dojdzie
już do oficjalnego podpisania porozumienia w sprawie współpracy dwóch klubów.



Niemniej, liczę, że ten projekt się uda i będzie ono z korzyścią dla całego województwa

Adam Kaźmierczak, prezes Łódzkiego Związku Piłkarskiego

W głównej części spotkania zarządy klubów przedstawiły szczegóły współpracy. Kwestie szkolenia
młodych piłkarzy wyjaśnił Rafał Rożek, dyrektor ds. szkolenia młodzieży w Widoku Skierniewice, zaś
kwestię prowadzenia drużyny seniorskiej zaprezentował Sebastian Pazurek, wiceprezes Unii
Skierniewice.

W otwartej dyskusji aktywnie udział brali rodzice, którzy zadawali szereg pytań do zarządów klubów.

Szerzej o sprawie w czwartkowym wydaniu „Głos Skierniewic i Okolicy” (27.02)

Źródło:
https://skierniewice.eglos.pl/aktualnosci/item/34719-czy-dojdzie-do-wspolpracy-unii-z-widokiem-trwaja-rozmowy-miedzy-klu
bami-wideo


